

## **Referat af bestyrelsesmøde i Vesterlund Grundejerforening 15. august 2023, kl. 20.00**

Deltagere: Esben Sivesgaard, Hans Henrik Nørgaard, Jakob Sønderkov Weber, Malou Munkholm og Stinne Fruelund (via Skype)

### **1. Forretningsorden**

Bestyrelsen vedtog ingen ændringer til bestyrelsens forretningsorden i forhold til 2022-2023. Forretningsordenen for 2023-2024 lægges på hjemmesiden.

### **2. Ny asfaltering af vejen over "kløften"**

Bestyrelsen har modtaget et overslag fra PANKAS, det beløber sig til ca. 100.000 kr. incl. moms. Bestyrelsen vurderer ikke, at prisen kan fås meget lavere. Vi har gode erfaringer med PANKAS fra Højborgvejen, og det er PANKAS, som kommunen bruger, hvorfor PANKAS vil kunne udbedre både kommunens og Vesterlund Grundejerforenings del af vejen i én arbejdsgang.

I forhold til at aflede vandet vil vejen få en (svag) hældning, så vandet ledes over på "kløftsiden" af vejen, hvor det vil blive ledt ned mod afløbene, kort før grusvejen begynder. Der vil blive lavet en løsning, som mindsker risikoen for, at afløbene stopper til.

Arbejdet bliver forventeligt udført i september/oktober 2023. Det ventes muligt at passere vejen i ét spor, mens arbejdet pågår. Bestyrelsen vil meddele foreningens medlemmer om hvornår det præcist finder sted.

### **3. Nyt skilt ved indkørsel til området**

Bestyrelsen har indhentet tilbud, som vi synes er lidt for dyre. Derfor indhenter vi flere tilbud på det. Skiltet vil blive mere "enkelt" end det nuværende. Vi vil understrege på skiltet, at Vesterlund er en blind vej, jf. forslag på generalforsamlingen.

### **4. Afskærmning af affaldsbeholdere på fællesgrunden**

Bestyrelsen vil aftale møde med Silkeborg Forsyning for at drøfte, hvordan affaldsbeholderne på den fælles affaldsstation kan afskærmes mere diskret end i dag og samtidig overholde adgangskrav og lignende. Vi vil også sikre os, at der ikke er aktuelle planer om yderligere affaldsfraktioner med dertilhørende containere.

### **5. Næste skridt på ansøgning om hastighedsgrænse på 30 km/t**

Der var 100 pct. tilslutning på generalforsamlingen, bestyrelsen vil justere ansøgningen for at afspejle det og genindsende til kommunen.

### **6. Beplantning af hjørne af Højborggrunden**

Det er planlagt, at beplantningen af hjørnet på grunden vil foregå i efteråret.

### **7. Dialog med aktivitetsudvalget**

Bente Hjort Madsen, Lene Juul Hansen, Martin og Anja Kristiansen og Birgit Sønderkov Weber har meldt sig til udvalget. Birgit har meddelt, at hun gerne udsender invitation til første møde. Bestyrelsen sender hermed forslag til aktivitetsudvalget om at udarbejde et forslag til Skt. Hans arrangement med og uden bål.

## **8. Forny aftalen med Carsten Fischer**

Bestyrelsen fornyr aftalen med Carsten om at varetage diverse løbende opgaver i Vesterlund.

## **9. Evt.**

Næste møde tirsdag den 14. november kl. 20.00 hos Esben

Første møde i 2024 onsdag den 21. februar kl. 20.00 hos Malou